
 

 

 
 
 
 
Enkel fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Bino Drummond 
i kommunfullmäktige 18 oktober 2021  
 
 
 
Från Roslagens Oberoende Parti, rörande IT-verktyg i de förtroendevaldas värld. 
  
Vi har de senaste 18 månaderna tvingats leva med en explosion av digitala möten och verktyg 
pga. att tillvaron färgats av den värsta pandemin i modern tid, såväl hälsomässigt som 
marknadsmässigt. Gott nog, vi har lyckats över förväntan i många fall.  

Inom vår bransch med förtroendevalda har det inneburit att många har blivit tvungna att lära 
sig hantera teknik på ett sätt som inte har varit helt optimalt, för att delta i den demokratiska 
verkstaden har det krävts bra uppkoppling och distansmöten. 

Nu har vi i Roop två förtroendevalda som valts in i nämnder, och den ene även i 
kommunfullmäktige, vid det senaste mötet i september. De har nu fått uppgift om att de inte 
kan få sina kommunläsplattor förrän kring månadsskiftet okt/nov! 

Min fråga till dig idag blir som följer; 
 

Hur kan det vara så svårt att få ordning på de arbetsverktyg man som förtroendevald förväntas 
använda för att läsa in sig på handlingar till möten, för att kommunicera med 
kommunsekretariatet osv?  

Det kan väl ändå inte vara rimligt att behöva vänta en och en halv månad från officiellt beslut 
om val till uppdrag? 

 
För Roslagens oberoende parti, 
 
Yvonne Svensson     
Gruppledare och ledamot i KF 


